
HASSELVIKA PLANSMIE 18-20.11. 2010  

LISTE OVER AVHOLDTE MØTER. 

 

TORSDAG 18.11. 

Temamøte trafikk- og infrastruktur. Trond Selbekk og Ivar Asbjørn Fallmyr, Rissa kommune 

Temamøte natur og miljø, Fylkesmannen i Sør-Trøndelag ved Hanne Nordgård og Randi 

Storeng, Naturvernforbundet i Rissa ved Didrik Frengen. 

Temamøte Hysnes Militærmuseum ved Magnar og Lena Sivertsvik. Ønsker mer besøk. 

Temamøte landbruk; Rissa Utvikling ved Tore Solli. Økologisk matproduksjon med mer. 

Temamøte næringsutvikling / opplevelser / event. JLP Nautic ved Finn Pettersen. Diverse 

næringsetablering. 

Temamøte energi ; Rissa kraftlag ved Johan Eilertsen 

Temamøte natur og miljø, Fosen Naturvernforening ved Magnar Østerås. 

Temamøte stedsidentitet og frivillig arbeid: 

Galskaperne ,  ved Ken Robin Sivertsvik og Mads Aleksander Nilsen. Galskaperne som ressurs 

i ideutvikling for Hasselvika 

Hasselvika idrettslag,  ved Ken Robin Sivertsvik. Ferdigstille idrettsanlegg. 

Låvely, ved Anita Adtahi , Mads Aleksander Nilsen og  Ingunn Myrstad. Invitere kunstnere til 

opphold og bosetting i Hasselvika, etablere kultursti mellom Låvely og havnen og utsalg i 

havnen 

Temamøte kunst, håndverk og konferansesenter. Hasselvika kurssenter og husflidlag ved 

Sverre Simonsen og Elisabeth Hasselvold, Rissa utvikling ved Torbjørn Dahle. 

Temamøte eiendom. Jørgen Sannan, grunneier og Jokerbutikken, Ivar Asbjørn Fallmyr, Rissa 

kommune. 

FOLKEMØTE kl. 19.00 til 21.30. Ca 35 tilstede. 



 

FREDAG  19.11. 

Karin Sumstad, Helsefortet. Ønsker tettstedsutvikling, fortetting 

Tone Sumstad Nyeng, NORIS. Relasjon mellom helse, omsorg og stedsutvikling 

Hauke Haupts, Sør-Trøndelag Fylkeskommune, om kulturminner. 

Anita Sørensen, Ergoterapeut i Rissa sentrum, bor i Hasselvika. Foreslår å etablere et 

Snoezelen / sansesenter i Hasselvika. 

Ingrid Hårstad, daglig leder for Guri Kunna. Profilstrategi, utvidelse med viltslakteri. 

Hallvard Rørstad,  Rissa kommune, kultur. 

Ida Haukeland  Jabu, besøkende representant for Asplan-Viak 

Harald Nebb, grunneier. Positiv til tettstedsutvikling 

Oddmund og Maria Otterstad.  kommunestyremedlem, bor i Råkvåg. Forslag om forbedret 

transportsystem til Trondheim (veg,bro, hurtigbåt) og strategisk samarbeid med Trondheim  

om boligbygging på Fosen. Interessert i plansmie i Rissa. 

Tor Johansen, Fagleder, Rissa Videregående skole.  Interessert i  plansmie for Rissa sentrum, 

koordinert med Innovasjon Norges PLP-prosessen (Prosjektlederprosess) 

Jostein Karlsen, Langørjan gård /rusbehandling. Bor i Rissa sentrum.  Ønsker å etablere 

aktiviteter innen fridykking / kajakk / harpunfiske i havnen. Kurs, utleie, salg. 

Eivind Sørensen, satsing på laks; utsalgssted for villaks. 

Vibeke Røsjø, forholdet til Fevåg. Bedre framkommelighet og trafikksikkerhet på 718 mellom 

Rissa og Fevåg. 

Tore Sørensen, elektronikkbedrift i Hasselvika og, eier av kraftverket i Buelva.  

STYRINGSGRUPPEMØTE  kl. 20.00 – ca. 22.00 

 

LØRDAG 20.11. 

Oppfølgende møter om detaljutformingen av planen med Per Arne Hasselvold, Rissa 

Utvikling, JLP Nautic og Jørgen Sannan. 

STYRINGSGRUPPEMØTE 18.00-19.00 

AVSLUTTENDE FOLKEMØTE OG PRESENTASJON: 19.00 – 21-00 


